
Grønlandsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Spørgsmål 102
Vil ministeren redegøre for, hvordan og hvortil de i 2017 afsatte midler til oprydning
efter amerikansk baseaffald i Grønland hidtil er blevet brugt, hvorledes planlægges de
resterende 2 års midler anvendt, hvad intentionen med oprydningen var, og hvorvidt
midlerne er blevet brugt efter hensigten, herunder om oprydningen skulle være helt eller
delvist?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Aki-Matilda Høegh-Dam (SIU).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på akimatilda@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Aaja Chemnitz Larsen
formand
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